
 

Ηράκλειο, 14-1-2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τους κ.κ. Υπουργούς  

Οικονομικών  

Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

 

Θέμα: Επιτακτική η ανάγκη για στήριξη του κλάδου Μικρής Λιανικής 

 

Σε έρευνα που πραγματοποίησε το Επαγγελματικό Επιμελητήριο Αθηνών, σε 

συνεργασία με την ICAP Α.Ε. (https://www.eea.gr/epikairotita-eea/ta-apotelesmata-

tis-meletis-toy-e-e-a-gia-tis-zimies-tis-pandimias-sti-mikri-lianiki-periptera/), για την 

αποτύπωση της οικονομική ζημίας από την πανδημία στις επιχειρήσεις μικρής λιανικής 

(περίπτερα) το έτος 2020 καθώς και την πρόβλεψη για το έτος 2021 στην περιφέρεια 

Αττικής παρατηρήθηκε ότι ο  τζίρος των επιχειρήσεων Μικρής Λιανικής (Περίπτερα) 

στην περιφέρεια Αττικής (πλην Πειραιώς, Δυτικής Αττικής και Λαυρίου) το 2020 

παρουσίασε μείωση κατά -196,2 εκατ. ευρώ, ενώ για το 2021 αναμένεται περαιτέρω 

μείωση του τζίρου κατά -70,0 εκατ. ευρώ. 

 

Δεδομένου ότι οι ανησυχίες των επιχειρηματιών της Μικρής Λιανικής είναι μεγάλες. 

Τα προβλήματα και οι ανησυχίες σχετικά με τις ίδιες τις επιχειρήσεις επικεντρώνονται 

στην αδυναμία πληρωμής των υποχρεώσεων, την έλλειψη ρευστότητας, την υψηλή 

φορολογία, την πολιτική των Δήμων αλλά και τους όρους που θέτουν οι προμηθευτές 

τους, κυρίως από το εξωτερικό. 

Οι προτάσεις των επιχειρηματιών της Μικρής Λιανικής για νέα μέτρα στήριξης του 

κλάδου: 

• οικονομική στήριξη από το κράτος,  

• η μείωση της φορολογίας,  

• η επέκταση του μέτρου της επιδότησης ενοικίου,  

• η αντιμετώπιση των αυξήσεων στην ενέργεια, 

• η μη επιστροφή της επιστρεπτέας προκαταβολής, 

• η διεύρυνση των κριτηρίων ενίσχυσης,  

• η μείωση δημοτικών τελών  
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κ.ά 

 

 

Ερωτάσθε κ.κ. Υπουργοί: 

 

Προτίθεται η κυβέρνηση να προχωρήσει σε άμεση στήριξη αυτού του κλάδου, και 

εφαρμόζοντας ποια μέτρα; 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Γεώργιος Λογιάδης 

 

 




